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ДО: г-н Даниел Панов 

Кмет на Община Велико Търново
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ОТ: Михаил Михалев- общински съветник от група „БСП за България, АБВ и 
Движение 21" във ВТОбС.

ОТНОСНО: Състояние на тротоарите в община Велико Търново 

Уважаеми г-н Панов,

В предишни свои питания зададох въпроси, свързани с улиците в община Велико 
Търново и тяхното състояние. Освен удобство за автомобилите обаче, Общината е 
длъжна да осигури и безопасно придвижване на пешеходците.

За тази цел тротоарите в община Велико Търново са от особено значение за 
гарантиране на сигурност в условията на нарастващо автомобилно потребление и 
драстично увеличен трафик.

В тази връзка лошото регулиране на градското движение, липсата на качествени пътни 
настилки и достатъчно паркоместа създават предпоставки за инциденти. Много от 
пешеходците са принудени да се движат по платното заради хилядите паркирани 
автомобили по тротоарите. Отварям скоба, че шофьорите съвсем не са виновни за този 
факт, тъй като в 99% от случаите те нямат алтернатива за паркиране на друго място. В 
същото време майки с колички умишлено избягват да се придвижват по тротоарите, 
които в повечето случаи са непригодни за пешеходци, камо ли за детски колички. 
Затова, принудени от обстоятелствата, стотици майки всеки ден рискуват собствения си 
живот и този на децата си, тикайки количките по платното за движение на улицата.

Нещо повече, в 21 век, в Културната и историческа столица на България, все още има 
улици без тротоари. Без да съм строителен инженер, от обща култура знам, че улица е 
именно: градско съоръжение за придвижване на коли и пешеходци с наличното платно 
за движение тротоар, осветление, хоризонтална и вертикална маркировка. Ако липсва 
само един от тези компоненти, то тогава не би следвало да се нарича улица.

В тази връзка питам:

1. Колко са улиците във Велико Търново без изградени тротоари?

2. Колко са улиците без изградени тротоари в останалите населени места?

3. Колко кв. метра(в площ) и колко километра (в дължина) са наличните тротоари 
на територията на община Велико Търново?

4. Какво е състоянието на тротоарите във Велико Търново?

5. Какво е състоянието на тротоарите в останалите населени места от общината?



6. Колко квадратни метра (в площ) и колко километра (в дължина) са
ремонтираните тротоари във Велико Търново за последните 10 години?

7. Колко квадратни метра (в площ) и колко километра (в дължина) са
ремонтираните тротоари в останалите населени места от общината за
последните 10 години?

Моля да ми отговорите устно, с писмен вариант на отговора.

С уважение:
■ /Михаил Мйхалев

/


